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Ongeveer een jaar geleden kwam ik bij Celien omdat ik al jaren last had van mijn 
darmen en me regelmatig echt slecht voelde. Ik viel veel af en kreeg het zelf niet op 
de rit.  

Ondertussen was ik er al wel achter dat het met voeding te maken had en ik wilde 
dat toch graag eens goed uitgezocht hebben.  

Na het consult was ik een heel stuk wijzer en kon ik starten met een ander 
voedingspatroon met ondersteuning van een aantal supplementen, bijvoorbeeld 
Super Omega, Aloë Vera en Pro Balance.  

Nu kan ik zeggen dat het weer heel goed gaat, kan ik weer wat dingen eten waar ik 
eerder gelijk slecht op reageerde, slaap ik beter en ben ik weer wat aangekomen. Ik 
ben heel blij dat ik bij Celien terecht ben gekomen en kan het iedereen aanraden! 

   

Groetjes, Karin 

 

 

 

 

 

Ik voelde mij echt heel slecht! 


